
Protokół z odbytej XXV 
 Sesji Rady Miejskiej w dniu 11 grudnia 2008 r. o godz. 14.30  

w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 
 

1. Sprawy regulaminowe  
 
Ad.1.1.  
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Barbara Szostak otworzyła XXV sesję Rady Miejskiej. Po 
powitaniu radnych i przybyłych gości oświadczyła, Ŝe zgodnie z podpisaną listą obecności w 
sesji uczestniczy 13 radnych (nieobecni – usprawiedliwieni, radna Joanna Rycerz, radny 
Robert Łukaszewicz), co wobec ustawowego składu rady 15 radnych, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości stanowi 

załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
 
Przewodnicząca powiadomiła radnych, Ŝe w związku z pismem z RIO w Zielonej Górze 
odnośnie uchwał z poprzedniej sesji naleŜy w trybie pilnym poprawić treść zapisu w uchwale 
XXIV/82/08 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2009 r. dokonując zmiany poprzez 
zmianę w § 1, ust. 2,  lit. a z „od 3,5 tony do 5,5 tony włącznie” na zapis „powyŜej 3,5 tony 
do 5,5 tony włącznie”. Aby uchwała mogła obowiązywać od 1 stycznia 2009 r. naleŜy pilnie, 
dziś wprowadzić na sesję uchwałę , która ten błąd koryguje, dlatego do porządku sesji 
proponuję dodać projekt uchwały , pkt. 4.7. w sprawie zmiany Uchwały XXIV/62/2008 Rady 
Miejskiej w Rzepinie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na 2009 r. Czy są jeszcze inne propozycje zmian 
porządku dzisiejszej sesji. Proszę bardzo o zgłaszanie poprawek , nie widzę.  
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
UwaŜam, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji zostaje rozszerzony o proponowaną przeze mnie 
poprawkę. 
Przystąpiono do przegłosowania proponowanego porządku obrad sesji. Za przyjęciem 
porządku obrad głosowało 13 radnych. 
 
Ad.1.4 . 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodnicząca poinformowała radnych, Ŝe do protokołu nie wniesiono Ŝadnych uwag i 
poprawek . UwaŜa, Ŝe protokół został przyjęty przez radnych co potwierdza własnoręcznym 
podpisem. Przystąpiono do głosowania . Za przyjęciem protokołu  głosowało 13 radnych – 
jednogłośnie. 
 
Ad.1.5. 
Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
 



Kto z radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos. 
Radny Kazieczko – chciałem jak na kaŜdej z poprzednich sesji upomnieć się o powieszenie 
przy Zespole Szkół na ul. Słubickiej banera ale jadąc na sesję zobaczyłem, Ŝe jest wieszany. 
Dziękuję Burmistrzowi za to. Wnioskuję o postawienie sygnalizacji świetlnej na ul. Słubickiej 
na wysokości MDK-u. Niedawno miał tam miejsce wypadek potrącenia chłopca co jeszcze 
bardziej potwierdza potrzebę wystawienia w tym miejscu sygnalizacji. Dziękuję. 
Radny Pych – w imieniu mieszkańców podziękował Burmistrzowi za to, Ŝe na stare miasto 
popłynęła woda ze stacji uzdatniania. Jest to dobra woda, gwarantująca to, Ŝe nie będzie 
skaŜana bakteriami coli. Ma teŜ nadzieję, Ŝe wody tej nie zabraknie w okresie letnim, w 
czasie największego jej poboru. Takich inwestycji więcej.  
Radny Dudzis Jarosław – po raz kolejny zwraca się w sprawie oświetlenia ulic w Rzepinie a 
konkretnie braku oświetlenia na ul. B. Prusa. Mieszkańcy tej ul. JuŜ kilkakrotnie zwracali się 
do mnie w tej sprawie. Praktycznie dziś o godz. 16.00 robi się juŜ ciemno, jest noc. Okres 
nocy jest bardzo długi, a tam jest szczególnie niebezpiecznie. Zapytuje się, czy Rzepin jest 
dalej w programie wymiany i modernizacji oświetlenia miasta. Podobnie jest na ul. gen. 
Sikorskiego, na jej końcu. Stoi tam budynek mieszkalny, w którym mieszkają trzy rodziny. 
Nie ma tam Ŝadnego oświetlenia a miejsce jest bardzo niebezpieczne. Prosi o zwrócenie 
uwagi na ten problem , dogadać się z Policją Ŝeby częściej te miejsca patrolowała. Zwraca 
uwagę na drogę dojazdowa do cmentarza od strony ul. B. Chrobrego , apeluje o 
zainstalowanie tam takich samych latarni jakie stoją wzdłuŜ drogi przy parku. Jest to tym 
bardziej konieczne, Ŝe w parku znajduje się plac zabaw dla dzieci.  Droga jest często 
uczęszczana.  
Radny Pych – dodaje do wypowiedzi radnego Dudzisa podobny problem z brakiem 
oświetlenia na nowym osiedlu przy ul. Mickiewicza. Powstało nowe osiedle, piękne, 
asfaltowe ulice, brak jednak na całym osiedlu oświetlenia tych ulic. 
Sołtys Siejkowski – zwraca się do Burmistrza  z zapytaniem, czy istnieje moŜliwość 
pozyskania  wysiewek z remontowanej obecnie drogi Nr 134 pomiędzy miejscowościami 
Drzeńsko – Kowalów. Jest to bardzo dobry materiał do remontu dróg gminnych o 
nawierzchni szutrowej, dróg w miejscowościach. 
Burmistrz Skałuba – baner miał być załoŜony juŜ wczoraj. Ze względu na niestabilność słupa 
oświetleniowego były problemy z jego załoŜeniem.  
Światła na ulicy Słubickiej, to sprawa nie jest tak prosta – w 2009 r. planowana jest tam 
budowa ronda. Postawienie świateł w tak bliskiej odległości od ronda jeszcze bardziej 
skomplikuje ruch na tej ulicy – 20-30 m. od ronda, wjazd i wyjazd do „Biedronki”, sklepy i 
MDK , moŜna przy udziale Starostwa postawić tam obarierowanie, spowoduje to wtedy 
oprotestowanie właścicieli sklepów . Spróbuję temat ten przekazać dla władz powiatu bo oni 
są właścicielem drogi. 
Podziękował radnemu Pych za słowa uznania i podziękowania od mieszkańców za wodę ze 
stacji uzdatniania . Rzadko się zdarza by Burmistrzowi dziękowano publicznie. Jest to miłe i 
przyjemne. 
W kwestii oświetlenia miasta . Jesteśmy zwodzeni przez energetykę, jest gotowy projekt, 
kosztorys, p. Kuciak dyrektor Energobudowy cały czas zwodzi, obiecuje, ale obietnic nie 
dotrzymuje. W projekcie tym jest ujęte zamontowanie słupów w tych miejscach o których 
Państwo mówicie. Planowana jest wymiana Ŝarówek na energooszczędne i dobudowa 
instalacji. Sprawy te są wliczane w koszt modernizacji oświetlenia. Do końca tego roku 
powinna się wyjaśnić kwestia wejścia przedsiębiorstwa na ulice, moŜe to być styczeń 
następnego roku. Proszę więc o cierpliwość. W projekcie tym uwzględniona jest 
modernizacja oświetlenia w mieście i w sołectwach gminy. Stosowna umowa z Energobudem 
została zawarta, ma być jeszcze przeanalizowana przez nich i jeŜeli nie będzie poprawek 
zacznie obowiązywać. 



JeŜeli chodzi o wysiewki dla sołectw , dla Starkowa , gmina korzysta z tych zrzynek 
aczkolwiek właściciel drogi niechętnie je przekazuje twierdząc, Ŝe są mu potrzebne do 
utwardzania poboczy. Remontowanych dróg. Mam z nimi kontakt na bieŜąco , jeŜeli uda się 
coś pozyskać to powiadomię pana sołtysa Siejkowskiego.  
 
Ad. 2.. 
Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy sesjami. 
 
Okres ten był krótki, poprzednia sesja odbyła się w dniu 27 listopada br. ale uczestniczyłam 
wraz z Panem Burmistrzem w przekazaniu karetek pogotowia dla Szpitalnego Oddziału 
Ratunkowego. Karetki juŜ jeŜdŜą . Uczestniczyłam w dniu 6 grudnia w organizowanej 
choince przy Urzędzie Miejskim , było na niej teŜ wielu radnych. Odbyło się teŜ spotkanie z 
przedstawicielami Spółki SULO . Wielu radnych i mieszkańców ma za złe to, Ŝe podroŜał 
odbiór nieczystości przez to przedsiębiorstwo. 
Komisja Rewizyjna zajęła się sprawą skargi , która wpłynęła i zostanie w formie uchwały 
przedstawiona na następnej sesji.. 
 
Ad.3. 
Sprawozdanie burmistrza o pracy miedzy sesjami. 
 
Sprawozdanie burmistrza, okres czasu krótki.  
Uroczyste mianowanie na  Zastępcę Komendanta Komisariatu Policji w Rzepinie – p. 
Łopusiewicz.  
Przekazanie karetek pogotowia dla SOR  przy ZOZ w Słubicach z otwarciem Oddziału 
Ratunkowego w tym szpitalu. 
Spotkanie w sprawie termomodernizacji obiektów szkolnych, sprawa rozbudowy i 
termomodernizacji Przedszkola Nr 3.  
Uczestnictwo w zebraniu wiejskim w Radowie. 
Zebranie w Zarządzie MOW w Międzyrzeczu. 
Obchody 10-ciolecia  powiatu Słubickiego 
Posiedzenie Zarządu ZAMK-u. 
Powiatowa Konferencja Szkoleniowa – Edukacja nowoczesna, przyjazna od przedszkola do 
matury. W następnym roku czeka nas sporo zadań organizacyjnych w związku z wejściem 
ustawy,która będzie zaakceptowana , chodzi o dzieci 5-cio letnie , które muszą być przyjęte 
do oddziału przedszkolnego. Brak miejsc juŜ teraz. Temat ten jest juŜ wywołany. Przy okazji 
termomodernizacji obiektu Przedszkola Nr 3 planuje się dobudowę. Temat przyjęcia 6-cio 
latków do szkół, czeka nas sprawa organizacyjna zapewnienia sal i pomieszczeń dla nich w 
szkołach. 
Spotkanie z przedstawicielami CZG – 12 i SULO Polska ,omówienie spraw zwiazanychze 
wzrostem opłat za wywóz i przyjmowanie śmieci. 
Przyjmowanie petentów. 
 
Ad. 4. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Ad. 4.1. – zmian budŜetu i w budŜecie  
 
W imieniu Burmistrza referowała p. Dziemidowicz, w między czasie  w związku z tym , Ŝe to 
juŜ koniec roku a w projekcie termomodernizacji pominięto Przedszkole Nr 3 w związku z 
tym w tym roku jest planowane rozpoczęcie tego zadania, na którego realizacje przeznacza 



się kwote3780 zł. a to się wiąŜe z wyborem projektanta na wykonanie termomodernizacji 
Przedszkola Nr 3. Wniosek musi być szybko przygotowany, gdyŜ wnioski będą przyjmowane 
tylko do lutego. Potrzebny jest pośpiech, dlatego wprowadzono tę zmianę w budŜecie. Środki 
te pochodzą z wynagrodzenia pracowników Przedszkola Nr 3, które zgłosiła p. Dyrektor. W 
dalszej części projektu uchwały naniesiono drobne zmiany – w świetlicy wiejskiej w 
Drzeńsku na pół etatu zatrudniono świetlicową, naleŜało więc zabezpieczyć pensję i 
pochodne od niej. Przesunięcie z utrzymania zieleni w mieście na zimowe utrzymanie dróg. 
Opłata za odprowadzanie wód opadowych  z dróg do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska. Środki alkoholowe brak środków na wynagrodzenie dla nauczycieli, którzy 
zajmują się dziećmi w świetlicach socjoterapeutycznych w tym miesiącu..  
Za wysoko naliczono Fundusz Socjalny w Urzędzie. Musi on być skorygowany, bo w tym 
roku zatrudnialiśmy mniej pracowników. Ubezpieczenie straŜaków, samochodów, remiz. 
Wcześniej ubezpieczyliśmy nowy samochód dla OSP Rzepin. Kwota 4670 zł. zabezpiecza to 
ubezpieczenie. 
Burmistrz Rzepina dodał, Ŝe jeŜeli chcemy się ubiegać o pozyskanie funduszy z Funduszu 
Ochrony Środowiska, to nie moŜemy mieć wobec nich Ŝadnych zaległości w opłatach. 
Przewodnicząca – czy są pytania odnośnie uchwały 4.1 – nie widzę. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały – za 13 radnych 
 
Ad.4.2 
w sprawie określenia dla nauczycieli wysokości stawek dodatków. 
Referował Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół p. Krawczyk – uległy zmianie niektóre składniki 
dodatków dla nauczycieli. Wzrost jest planowany na poziomie 7%. 
Przewodnicząca  Rady – otwieram dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. Proszę 
o zabieranie głosu. Nie widzę.  
Kto jest za przyjęciem uchwały 4.2 -  13 radnych za . 
 
Ad. 4.3. 
w sprawie określenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego. 
Referował p. Krawczyk – zmiana dotyczy pracowników obsługi . Zmianie powinna ulec 
wartość punktu przeliczeniowego do tabeli , która stanowi o wielkości punktów. 
NajniŜsze wynagrodzenie zasadnicze jest uchwalane przez Radę Gminy. PrzedłoŜony projekt 
uzyskał pozytywną opinię Związków Zawodowych co jest wymogiem formalnym. 
Przewodnicząca Rady – czy są pytania w związku z tym projektem. Nie widzę.  
Kto jest za przyjęciem uchwały – 13 radnych za. 
 
Ad 4.4. 
w sprawie zmiany uchwały Nr XV/112/2007  rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 28 
grudnia 2007 r. w sprawie odpłatności rodziców za wyŜywienie dziecka. 
Referuje Dyrektor S. Krawczyk – wnoszę o zwiększenie stawki za wyŜywienie o kwotę 7 zł. 
Na komisji Oświaty przedstawiłem kalkulację i porównanie opłaty  z gmin sąsiednich W 
obydwu Przedszkolach Rady Rodziców wydały negatywna opinie o tych podwyŜkach. 
Rodzice w piśmie do Dyrektora stwierdzają, Ŝe nie widzą uzasadnienia podwyŜek 
Na utrzymanie przedszkoli gmina nie utrzymuje ani złotówki subwencji, są one w całości 
utrzymywane przez gminę. 
Przewodnicząca rady – czy są pytania do uchwały 4.4. – nie ma. 
Kto jest za przyjęciem uchwały – 13 radnych za. 
 
 
 



Ad. 4.5. 
w sprawie zmiany uchwały XIX/58/2004 r. Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 17 sierpnia 
2004 r. w sprawie statutu MDK . 
Referował Dyrektor MDK T. Sidorkiewicz – uchwała była dyskutowana na posiedzeniach 
Komisji Poprawić naleŜy , w rozdziale 3 § 11 w pkt-cie 1, podp.4 pierwsze słowo winno 
brzmieć „opracowanie a nie zatwierdzanie”. Na tej samej stronie , § 12 , pkt 3 - zasady 
wynagradzania pracowników- mamy na końcu „ nadany przez Dyrektora – powinno brzmieć 
„ustalony przez Dyrektora”.To tyle poprawek – jeśli macie pytania, to chętnie na nie udzielę 
odpowiedzi. 
Przewodnicząca Rady- czy są pytania do p. Dyrektora – nie widzę. 
Kto jest za przyjęciem uchwały – 13 radnych za. 
 
Ad 4.6. 
w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego za udział w akcjach ratowniczo-
gaśniczych członków OSP gminy Rzepin. 
Referuje p. S. Krzysków – po nowelizacji art. 28 , ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 24 sierpnia 
1991 r. o ochronie przeciwpoŜarowej teraz Rada Gminy ustala wielkość wypłacanego 
ekwiwalentu . Przedstawione stawki są zbliŜone do stawek jakie zostały ustalone w sąsiednich 
gminach. Rozgraniczają wielkość ekwiwalentu uzaleŜniając go od włoŜonego wysiłku, 
stopnia zagroŜenia i trudności prowadzonych akcji. JeŜeli są pytania , udzielę na nie 
odpowiedzi. 
Przewodnicząca Rady – czy są pytania – nie widzę .  
Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały – 13 radnych za. 
 
Ad. 4.7. 
w sprawie zmiany Uchwały XXIV/82/2008 Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 27 
listopada 2008 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2009 r. 
Referuje p. S. Dudzis – uzasadnienie i konieczność wprowadzenia proponowanych zmian 
omówiono w uzasadnieniu do zmiany porządku dzisiejszej sesji – pkt. 1.2 porządku obrad. 
JeŜeli będą pytania, odpowiem na nie . 
Przewodnicząca rady – czy są pytania odnośnie uchwały – nie widzę.  
Za przyjęciem uchwały glosowało 13 radnych. 
 
Lista z przeprowadzonych głosowań nad uchwałami na sesji odbytej w dniu 11 grudnia 2008 
r. jest załącznikiem do protokołu. 
 
Ad 5.  
Sprawozdanie przewodniczących Komisji o pracy komisji między sesjami. 
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Dudzis – krótko, uczestniczyłem w spotkaniu z SULO, 
kwestia wzrostu opłat nieczystości stałych o 26 %.  Sulo nie ma Ŝadnego dofinansowania do 
swojej działalności, a chcą osiągać nieduŜe zyski. PUK Słubice ma stawki o ok. 6 zł. niŜsze 
stawki kwartalnie. CZG 12 a SULO to całkiem inne firmy. Wzrost cen uzaleŜniony wzrostem 
cen paliwa, energii. 
Burmistrz Rzepina – sprawy czystości w gminie regulują ustawy i uchwały Rady Miejskiej. 
Przewodnicząca – podała pod dyskusję czas rozpoczęcia kolejnej sesji. Ustalono – 29.12.2008 
r. godz. 12.30 . Proszę o ustalenie i podanie terminu posiedzeń komisji RM, radni ustalili ,Ŝe 
odbędzie się jedno wspólne posiedzenie wszystkich Komisji – 16.12.2008 r., godz. 14.00.  



ZłoŜono Ŝyczenia zdrowych i wesołych świąt. Burmistrz Rzepina zaprosił Radnych na 
spotkanie z Biskupem w dniu 15 grudnia o godz. 14.15 w Przedszkolu Nr 3. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Rady Barbara Szostak 
o godz.15.20 zamknęła XXV sesję Rady Miejskiej w Rzepinie . 
 
 
Protokółował:                                                                            Przewodniczyła:                                                    
 
Stefan Krzyśków                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                                           (-) Barbara Szostak 
 
 
 
 
 


